

Tender Notice for the establishment of a framework agreement for the provision of insulation works for small homes ITB/JDFY/2019/007

NRC – Jordan office is soliciting bids from reputable Suppliers that are duly registered/licensed with the Government of Jordan for the provision of insulation works for small homes.

Deadline for tender:

The deadline for submission of tenders is 14.00 on the 30th of May 2019. Companies who do not submit their quotation by this deadline will not be considered.

Complete tender documents can be obtained by e-mail, free of charge from the 9th of May 2019 until the closing date on the 30th of May 2019. The tender documents should be requested by emailing: jo.contact@nrc.no

(No quotations should be submitted to this e-mail address, any offers sent to this e-mail will be disregarded.)

دعوة السندراج عروض اسعار ITB/JDFY/2019/007 دعوة إلى عطاء الإبرام اتفاقية لتوفير أعمال العزل للمنازل الصغيرة

يعلن المجلس النرويجي للإجئين عن طرح مناقصه مع السادة التجار ممن هم مرخصين رسميا لدى الحكومة الاردنية لتوفير أعمال العزل للمنازل الصغيرة.

أخر موعد لتسليم المناقصات:

آخر موعد لتسليم المناقصات2019/05/30الساعة 14:00 ظهراً. . لن يتم قبول العروض بعد هذا التاريخ أو أخذهم بعين الإعتبار

يمكنكم الحصول على أوراق المناقصه كاملة مجانا من خلال البريد الالكتروني وذلك ابتداء من صباح2019/05/09 وحتى أخر يوم لقبول المناقصات 2019/05/30.

jo.contact@nrc.no

(لاتقبل العروض المرسله عبر البريد الالكتروني واي عرض يتم ارساله الى البريد الالكتروني سيتم تجاهله).